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Nikar naj Vas ne čudi, da je v mestnem parlamentu vse
tako, kot je bilo. Joic Strgar prcdscduje skup&ini, ki se ne
sestaja, Maijan Vidmar pa predseduje izvrincm svetu ter se
dela, da udejanja voljo poslanccv.

Odvei jc upanje, da bosta padla v času, ko odpada jesensko
listje. Ni upanja. Vem. žal Vam jc, toda ai£ ni mot storiti.
V zbom občin ima večino zdmžba, ki jo sestavlja SLS in
SND, Kadar sc primeri. da je na dnevni rcd uvittena točka,
ki jim ni povSeči, zapustijo zasedanje, povzročijo neskicpC-
nost. Mestna skup&ina lahko dela le, če so vsi trije zbori
sklepčni. Krasno, ne. Nato poskuSajo opravičevati svpje po-
fetje z razno raznimi lažmi, 6ei, kaj ni pravilno. Človek je
presenefen, kaj so vse pripravljeni storiti, da bi ne pnSlo do
glasovanja o nczaupnici mestni vladi. Neveijetno. Toda Sc
bolj neveijetno dejstvo jc, da do glasovanja ne pndc zaradi
tcga, ker oni menijo, da naSi razlogi za mcnjavo vlade niso
pravitaji. Procedura tu ni problcmatična, saj smo želeli sprcje-
ti predlog, ki so ga oni oblikovali. Pa nič. Ni razlogov. Tako

lahko le upamo, da bosta Marjan Vidmar in Jote Strgar
nekega lepega dne sprevidela, da mogoie le nista pravioja za
delo, ki M opravljata.

Ta mestna oblasl latako potenja, kar boic. Nitee ji nič ne
more. Odločijo se platad svoja Studijska leta za Vai denar.
Deset tisoč mark po modri glavt mcstcga oblastnika. Ni slabo.
Pa četudi bi si ta mcstna oblast postavila spomenik in vsak
njcn lo)alen člar prclcpo graiiino, bi se jih nc dalo zamenjati.
To bi bilo le skromno nadomestilo za ogromno delo, ki ga je
la oblast storila, bi nam bilo rcteno

Ta mestna oblast bi iz Ljubljane naredila pogorijče, tx ji
tega ne bi pravočasno prepretili. toda Sc vedno obslaja rcsna
nevarnost. Zato smo ji priprečili sprcjetjc mestnega proraču-
na, prepreiili smo ji, da bi z veliko denarja storila veliko
ikode, tako lahko z malo denaija, stori »le malo ikode«.
V mestncm parlamentu vetina poslancev zabteva, da se pre-
veri ali mesina vlada po vsem, karje stonla Sc uiiva zaupanje.
To zabtcvo, kot večina z lahkoto uvntimo na dnevni red in
nato se zgodi odhod Vedno znova. Zalo smo storili. kai bi
veijetno storili tudi Vi. odvzcli smo jim dcnar. nismo želeli
sprejeti proračuna vse dotlej. dolder ta oblast ne bo spoitova-
la pailamentanuh pravil m parlamentarnega nadzora.

Toda na to bi čakali predolgo, veijetno bi ne dočakali. Zato
smo se odlotili, da predlagamo mestnemu parlaroentu, da
sprcjme sklcp o izvedbi predčasnih volitev. Zafatsvamo, da se
prcdčasne volitve izvedejo v roku Sestih mesecev. To je edino
upanjc za razretitev tega, kar se dogaja v Ljubljani in edino za
kar se, upamo, lahko ie dogovorimo s podpomiki Strgaija in
Vidmarja. Zavedamo se, da jc potrebno na vsak način končati
to kalvaiijo. Zato zahtevamo izvedbo mestnih volitev. Nam
gre za Ljubljano, mi v njej zivimo.
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